

國立中興大學運動場館使用證申請單
National Chung Hsing University Gym Pass Application Form

申請人姓名 Applicant			
系級/單位 Department			
身分別 Status	<input type="checkbox"/> 學生 Student <input type="checkbox"/> 教職員工、退休教師 Faculty and staff, retired <input type="checkbox"/> 教職員工眷屬、校友 Family members of faculty and staff, alumni <input type="checkbox"/> 一般民眾 Public		
證卡別 Gym Pass Type	<input type="checkbox"/> 健身房 Gym <input type="checkbox"/> 網球場 Tennis Court	<input type="checkbox"/> 計次卡 10 times <input type="checkbox"/> 月制 Monthly system <input type="checkbox"/> 半年制 semi-annual system <input type="checkbox"/> 一年制 annual system	
申請人簽名欄 Signature	簽名 Signature _____ <div style="text-align: right;">日期 Date : YYYY/MM/DD</div>		

承辦人填寫 For Staff Use Only

使用證使用時間 Usage period	從(From) _____ 年 _____ 月 _____ 日 (YYYY/MM/DD) 至(To) _____ 年 _____ 月 _____ 日 (YYYY/MM/DD)		
使用證號 Gym Pass ID	卡號 ID	承辦人簽章 Staff Signature	

聲明：本申請表資料蒐集目的為國立中興大學運動設施使用者之資料維護，申請人所提供之所有資料及證明文件僅供國立中興大學體育室備查並予以保密。

Disclaimer: Purpose of this application form is to collect and maintain data on NCHU sports facility users. All information and supporting documents provided by the applicant will only be used for reference by the NCHU Physical Education Office and shall remain confidential.

使用須知 請確認並簽名

Usage Instructions. Please confirm and sign.

- 相關運動場館開放時間。
Opening hours of relevant sports venues.
- 不影響體育課程教學及代表隊訓練為優先。
The usage permit can be used outside the school's physical education courses, representative team training or school-approved activity hours.
- 憑運動場館使用證使用相關運動場地。
Use the relevant sports venues with this certificate.
- 必需穿著運動服裝及運動鞋入場。
It is required to wear sports clothing and sports shoes to enter.
- 使用者應適當使用設施，並自行斟酌個人健康狀況，不作不當運動或參與其體力所無法負荷之活動。
Users should make proper use of the facilities and exercise their own discretion regarding personal health conditions, refraining from engaging in inappropriate exercises or activities beyond their physical capacity.

申請人簽名
Signature _____